

Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Berit Nygaard (BN), , Guro H Kjølseth (GHK), Bjarne Ringstad (BR), Per Ståle Grude (PSG), Sportskonsulent Gunnhild Sofie Vangsnes (GSV), Sportssjef Per Olav Tangen (POT) Forfall: Anne-Marit Enger (AME),
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	31.08 – 20.00-22.00
Sted:	Telefon/Teams
Tema:	TK-møte nr. 24 2018-2020

Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (RB)
 - Kun ett årsverk i telemark. Dette merkes
- Markedsarbeid (POT/GSV)
 - Pratet med alle samarbeidspartnerne unntatt Tux. Fått videreført avtaler med Swix og Uvex. Møte med Skogstad neste uke. Fått klær til trykking. Skogstad er med i hvert fall denne og neste sesong.
 - For Swix-avtalen må vi generere salg for 50k, med 53% rabatt for alle gjennom en portal.
 - Kan kjøpe Hestra-hansker til 50%
 - Kjøpsavtale med Polar for støtteapparat og utøvere.
 - GSV lager informasjonsmail og oppdaterer nettsider. Det er ikke mulig å legge link til bestillinger på hjemmesiden, så mye må gå gjennom GSV.
- Sport (topp og bredde) (POT)
 - Samlingsplan vedlagt.
 - Landslag med Trym, Gøril, Kaja og Jacob.
 - Første skisamling blir breddesamlingen på Fonna. Første barmark blir ifm testing i Bø.
 - Kvitfjell blir hovedarena frem til vi skal til Gålå medio desember. Breder trasé og ferdigprodusert snø. Tvunget å legge flere samlinger på ukedager for å unngå trengsel.
 - Arnstein og Lars Ove blir leid inn på timesbasis. Jo vil være med på Kvitfjell.
 - Håper også å få til noe i Skihallen kveldstid.
 - Flere tidligere aktive interessert i å bidra.
 - 14 deltakere i satsingsgruppen. 2 helt nye medlemmer. Guro og Henrik er interessert i å bidra – Guro som daglig kontaktpunkt vest, Henrik i øst. Sammen med GSV planlegge regionale samlinger. Bistand av Arnstein til opplegg for barmarkstrening.
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB)
 - RB går inn i regelkomiteen.

Sak 27 - 2018-2020 Koronasituasjonen - konsekvenser og tiltak

- WC:
 - Kostbare tester i forkant.
 - Fremdeles bare 3 bekreftede arrangører (Oberjoch, Thyon og Müren (VM)).
- Økonomi:
 - Nå har vi et overforbruk på 9.500,- Kan skyldes utstyr som er kjøpt noe tidligere enn planlagt. Overforbruket i juli fra også stort. Viktig å følge opp detaljnivå.
 - VI har en liten buffer, men den må være der for uforutsette ting.
 - Utestående totalt på 170.000,- som muligens ikke er betalt. Tilbake til 2018. Dette har ingen påvirkning på resultatet 2020.

Sak 23 - 2018-2020 Tiltak for bredde og rekruttering

- Breddesamling Fonna
 - Det er bestilt trasé og overnatting. Invitasjon må sendes ut. Ons 30.09 – Ons 07.10.
 - Mangler opplegg. Trenere og budsjett og plan for de ulike dagene. Barmark. Overnatting på Helgetun. 800,- døgn. Med fulle rom. Usikkert med tanke på Corona? Det er reservert til 50 deltakere.
- Vurdere om NC-renn og rekrutteringsopplegg skal være samme helg eller separat. Avhengig av egne folk som er fokusert kun på rekrutteringsdelen.

Sak 8 – 2018-2020 Samarbeidspartner/sponsor

- Usikkert om dagen.
- Bør finne en person som kan jobbe mer fokusert på dette.

Sak 29 - 2018-2020 Rapport fra FIS-møte

- Rapport fra Birger G vedlagt

Sak 31 - 2018-2020 Høstmøte 2020

- Planlagt 17. og 18. oktober.
- Skal vi dele ut ildsjelpris i år?

Sak 32 - 2018-2020 NC og NM 20/21-sesongen

- Bør ha minst ett FIS-renn.
- NC-renn på Gålå.
- Dugnadsrenn Kvitfjell som FIS- renn?
- NM i Asker?
- Syril vil arrangere NM Fjelltelemark (april)
- Alperittet vil være med denne sesongen (slutten av februar)

Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
14.09 kl 20.00	TK-møte	Telefon/Teams
17.10	Høstmøte	Teams?